

<p style="text-align: center;"><b>The Pressure Is On</b> by Travis Tritt</p>	<p style="text-align: center;"><b>La Pression Sur Moi</b> par Travis Tritt</p>
<p>I got someone back home Don't know what's been going on Thinks I love her and her alone And the pressure is on</p> <p>I got a new love, you see She doesn't do things to me We sneak I love you's on the phone And the pressure is on</p> <p>And it puts pressure on a man If he lets his heart cause pain He ain't no rolling stone And the pressure is on</p> <p>Trains I ride in my dreams Run on the pressure of the blood Sweating muscle, man of steam Lord I could move on, on my own 'Cause the pressure is on</p> <p>Feels like you're ten thousand feet Down under some deep dark city street And it's crushing all your bones And the pressure is on</p> <p>The pressure is on and the pressure is on</p>	<p>J'ai trouvé quelqu'un en rentrant à la maison Je ne sais pas ce qui s'est passé Elle pense que je l'aime et elle seule Et j'ai la pression</p> <p>J'ai un nouvel amour, tu vois Elle ne fait pas les choses pour moi Nous partons furtivement, "Je t'aime" est sur le téléphone Et j'ai la pression</p> <p>Et cela met la pression sur un homme S'il laisse son cœur à cause de sa peine Il n'est pas un Rolling Stone Et j'ai la pression</p> <p>Des trains, je roule dans mes rêves Avançant avec la pression du sang Des muscles transpirant, l'homme de la vapeur Seigneur, je pourrais poursuivre ma route, tout seul Parce que j'ai la pression</p> <p>Tu te sens comme si tu étais à dix mille pieds En dessous d'une rue de la ville sombre et profonde Et cela va broyer tous tes os Et j'ai la pression</p> <p>J'ai la pression et j'ai la pression</p>